

HAPPY HALLOWEEN

from **BLOCKBUSTER®** Canada.

Valid at your local Canadian Blockbuster
Oct. 31st and Nov. 1st only.

Download and print this coupon
to receive a **FREE** Favourites Movie Rental!

JOYEUSE HALLOWEEN

de la part de **BLOCKBUSTER^{MD}** Canada.

Coupon valide à votre succursale Blockbuster du Canada
le 31 octobre et le 1^{er} novembre.

Téléchargez et imprimez ce coupon pour recevoir
une location **GRATUITE** d'un film classique !

2 days only!
2 jours seulement!

This coupon is good towards one (1) FREE BLOCKBUSTER Favourites® seven-night movie rental at any participating BLOCKBUSTER® store in Canada. BLOCKBUSTER Favourites® are non-New Release titles labelled as such in stores and are determined by BLOCKBUSTER in its sole discretion. Excludes all other movie rentals and game and equipment rentals. Membership rules apply for rental. This coupon may not be exchanged for cash, sold, transferred or reproduced, and must be relinquished at time of redemption. Not valid with any other discounts or offers. Coupon may only be redeemed one time per membership account. Void if lost or stolen. Recipient responsible for applicable taxes and charges associated with rentals that may apply to product kept beyond due date. See store for details of rental charges. Cash redemption value 1/100¢. Coupon valid between specified dates. BLOCKBUSTER name, design and related marks are trademarks of Blockbuster Inc. ©2010 Blockbuster Inc. All Rights Reserved.

Le présent coupon donne droit à la location GRATUITE d'un (1) Classique de BLOCKBUSTER^{MD} en location 7 nuits dans tous les magasins BLOCKBUSTER^{MD} participants du Canada. Les Films Classiques BLOCKBUSTER^{MD} sont les titres qui ne sont pas classés dans les nouveautés, identifiés comme tels dans les magasins, et sélectionnés à la seule discrétion de BLOCKBUSTER. Exclut les locations de jeux et d'équipement. Les modalités d'adhésion s'appliquent. Ce coupon n'est pas monnayable, il ne peut être ni vendu, ni transféré, ni reproduit et doit être remis au moment de la transaction. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre. Limite d'un coupon par visite et par compte de membre. Ce coupon ne sera pas remplacé en cas de perte ou de vol. Taxes et frais additionnels reliés à la location au delà de la date de retour prévue applicables en sus. Détails complets en magasin. Valeur au comptant 1/100¢. Coupon valide entre les dates indiquées. La marque, le logo BLOCKBUSTER et les marques connexes sont des marques de commerce de Blockbuster Inc. ©2010 Blockbuster Inc. Tous droits réservés.



Valid October 31, 2010 and November 1, 2010 only
Valide le 31 octobre 2010 et le 1^{er} novembre 2010 seulement



5600KG00129